
Protokół nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2022 r.  

w godz. 15:00 do 17:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Ryszard Kryszewski 

5. Aleksandra Rębacz 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Ewa Tarkowska 

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Dorota Krychowiak 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia: 

 

a) stwierdzenie quorum, 

 

b) przyjęcie porządku obrad.  

 

2. Przyjęcie protokołu z:  

 

a) XLVI sesji, która odbyła się w dniu 29 marca 2022 roku, 

 

b) XLVII sesji, która odbyła się w dniu 6 kwietnia 2022 roku. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

 

a) określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji służących 

ochronie powietrza (druk nr 1),  



 

b) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Wielka Nieszawka  

do Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia (druk nr 2), 

 

c) regulaminu budżetu obywatelskiego na rok 2023 ( druk nr 3), 

 

d) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 4), 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025  

(druk nr 5), 

 

f) powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 6). 

 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok (druk nr 7). 

 

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021 (Dz.U. z 2020 r. poz. 1057, 

 z 2021 r. poz. 1038, 1243,1535,2490.) (druk nr 8). 

 

Przerwa 

 

6. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

 

8. Interpelacje i wolne wnioski. 

 

9. Zakończenie sesji.                                       

 

 

Ad.1  

a) XLVIII sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców 

gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

 co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

b) Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Radna Katarzyna Streich – zgłosiła wniosek formalny o zmianę  planu pracy  

Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  



ZA: 10  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski,  

Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJE SIĘ: 4 

Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek 

formalny i włączyła go do porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska,  

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW:0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad.  

 

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVI sesji,  

która odbyła się w dniu 29 marca 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz,  

Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Jadwiga Szczygielska,  

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 1 



Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

Aniela Grela 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XLVI sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów.  

  

b) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVII sesji,  

która odbyła się w dniu 6 kwietnia 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski,  

Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 4 

Aleksandra Rębacz, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XLVII sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów.  

Ad. 3 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji 

służących ochronie powietrza. (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwały.   

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu  

Komisji Statutowo-Regulaminowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



nikt nie zgłosił się do dyskusji 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji służących 

ochronie powietrza  (druk nr 1). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/276/2022).  

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła kierownika Referatu Inwestycji o wprowadzenie  

w temat projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy 

Wielka Nieszawka do Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia. (druk nr 2) 

Kierownik Referatu Inwestycji – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radna Ewa Tarkowska 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

Odpowiedzi udzielili: 

Kierownik Referatu Inwestycji  

 



Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Wielka Nieszawka do Stowarzyszenia 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia (druk nr 2). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,  

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Arkadiusz Wyrzykowski,  

PRZECIW:0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Ewa Tarkowska, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/277/2022).  

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie regulaminu budżetu obywatelskiego na rok 2023.  

(druk nr 3) 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie w temat Kierownika Referatu Inwestycji 

Kierownik Referatu Inwestycji  – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą  

Komisji Statutowo-Regulaminowej.    

Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

Sołtys Brygida Czapiewska 

Radny Mieczysław Kociucki 

Odpowiedzi udzielił 

Kierownik Referatu Inwestycji 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

regulaminu budżetu obywatelskiego na rok 2023 ( druk nr 3) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski, Ewa Tarkowska 

 

PRZECIW:0 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/278/2022).  

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 

2022. (druk nr 4) 

Pani Skarbnik – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

Odpowiedzi udzielili: 

Kierownik Referatu Inwestycji 

Pani Skarbnik 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Technicznego 
 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022  

 (druk nr 4) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 11 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,  

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/279/2022).  

 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-

2025. (druk nr 5) 

Pani Skarnik – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich –  poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

Odpowiedzi udzielili 

Pan Wójt  

Pani Skarbnik 

  
Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 (druk nr 5)  

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,  

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Arkadiusz Wyrzykowski,  

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/280/2022).  
 

f) Przewodnicząca Rady wprowadziła w tematu projektu uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  z kandydaturą Radnego Marcina 

Sobiecha. (druk nr 6) 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję oraz poprosiła o propozycję potencjalnego kandydata 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Przewodnicząca Rady zgłosiła kandydaturę Radnego Marcina Sobiecha 



Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  z kandydaturą Radnego 

Marcina Sobiecha ( druk nr 6). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, 

Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:1 

Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Mieczysłąw Kociucki, Marcin Sobiech, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLVIII/281/2022).  

 

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Radną Katarzynę Streich o zabranie głosu oraz wprowadzenie 

w temat zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej  

Radna Katarzyna Streich – poprosiła o cofnięcie wniosku formalnego 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie wycofanie wniosku 

formalnego Radnej Katarzyny Streich 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski,  

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich,  

Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 0 

WSRZYMUJE SIĘ: 1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wycofała wniosek formalny większością 

głosów 

 

Ad. 4  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę Żbikowską  

w sprawie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2021 rok (druk nr 7) 



Pani Magdalena Żbikowska zabrała głos i przedstawiła Ocenę zasobów 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu.   

Radna Alina Sobecka - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała 

Ocenę zasobów pomocy społecznej 2021 rok.. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie Ocenę zasobów pomocy 

społecznej za rok 2021  (druk nr 7). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła Ocenę zasobów. 

 

Ogłoszono 5 minut przerwy technicznej 

 

Ad. 5  

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Kamila Maliszewskiego o wprowadzenie w temat 

Przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021  

(Dz.U. z 2020 r. poz. 1057, z 2021 r. poz. 1038, 1243,1535,2490.) 

(druk nr 8) 

Pan Kamil Maliszewski – przedstawił temat .  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu 

Radna Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

W dyskusji udział wzięła: 

Radna Katarzyna Streich  

Odpowiedzi udzielił 

Pan Kamil Maliszewski  

 

 



Radna Katarzyna Streich – zgłosiła wniosek formalny o wykreślenie ze sprawozdania  

w pkt. 5 w rozdziale 2 grupy FASON 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski,  

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski,  

Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

W wyniku głosowania grupa FASON w pkt. 5 w rozdziale 2 została wykreślona ze sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie Przyjęcie sprawozdania  

z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za rok 2021 (Dz.U. z 2020 r. poz. 1057, z 2021 r. poz. 1038, 

1243,1535,2490.) (druk nr 8).  

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, , Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 4  

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie.  

 

PRZERWA 

 

AD. 6  

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała 

się w dn. 25 marca opiniując materiały na sesję oraz przeprowadziła realizację uchwał  

za rok 2021.  

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 22 kwietnia 

opiniując materiały na sesję i sprawy bieżące.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotykała 26 kwietnia opiniując materiały na sesję.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcina Sobiecha – poinformował,  

że Komisja nie spotkała się między sesjami 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała,  

że Komisja spotkała się w dn. 25 kwietnia opiniując materiały na sesję. 

 

 AD. 7    

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji XLVI, która 

odbyła się 29 marca 2022 roku oraz z sesji XLVII, która odbyła się 6 kwietnia 2022 roku, 

 

 

AD. 8 Interpelacje i wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Ryszard Kryszewski – poruszył temat: 

 Ścieżki rowerowej 

 Budżetu sołeckiego 

 Przepustu na ul. Ul. Toruńskiej oraz ul. Dybowskiej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

 Odpowiedzi uzyskanej od UG 

Pani Skarbnik – udzieliła odpowiedzi 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył temat: 

 Naprawy ubytków oraz poboczy DW 273 od granicy do DK10 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi  

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 Budowy żłobka 

 Podpisania porozumienia ze Starostwem Powiatowym ( z dn. 26.01.2022 r.) 

 Czy gmina występuje do powiatu o rozliczenia transportu 

 Czy kontrolujemy punktualność rozkładu jazdy 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi  

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi 

Radna Aniela Grela poruszyła temat: 

 Analizy potrzeb wszystkich kursów 

 Informacji ile osób korzystało z przystanku ile osób korzystało z przystanku skrzyżowanie 

w stronę Torunia 



Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi  

Radna Alina Sobecka – poruszyła temat: 

 Braków w asfalcie 

 Pęknięć na odcinku ul. Szkolnej 

 Odbioru GOKiS 

 Protokołów z sesji Rady Gminy 

 Dofinansowań placówek oświatowych w odniesieniu do różnicy w kwotach o 

dofinansowania 

Kierownik Referatu Inwestycji - udzielił odpowiedzi  

Radna Ewa Tarkowska – poruszyła temat 

 Protokołów z sesji Rady Gminy 

 Remontu budynku GOKiS 

 Sali ślubów w budynku GOKiS 

 Transportu publicznego na terenie Gminy 

 Braku porządku na miejscu ukończonej inwestycji ul. Ogrodowej 

Przewodnicząca Rady Gminy – udzieliła odpowiedzi 

Pan Wójt –udzielił odpowiedzi 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

 Zmian koncepcji Sali Ślubów 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi 

Radny Ryszard Kryszewski – poruszył temat: 

 Protokołów z sesji Rady Gminy 

 Budowy i napraw dróg (ul. Długa przy stacji WATIS) 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

 Utworzenia planu napraw ulic na terenie Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Ad.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w XLVIII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:  

https://esesja.tv/transmisja/26260/xlviii-sesja-rady-gminy-26042022.htm 

 

 

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 


